

January, 2014



Dear Families of Gilead Bible Church,

In 2014, we will continue on *Discipleship: To Know Christ and to Make Christ Known*.

The focus is from *Matthew 28:19-20*, "Therefore go and make disciples of all nations, baptizing them in^[a] the name of the Father and of the Son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age."

As Jesus' disciple, I want to know him:

1 By continuing:

- To read his word daily
- To have a daily time of prayer
- To know what I believe [memorize Apostle's Creed]

2 By bringing my Bible to church [every Sunday and on occasions when an activity will involve the Bible]

As Jesus' disciple, I want to make him known:

1 With world-focused praying:

- 1st Sunday: around our church and community
- 2nd Sunday: around our state and country
- 3rd Sunday: around the world
- 4th Sunday: for the spiritual condition of a country [<http://www.pray.om.org/countries/>]
- 5th Sunday: as the Spirit leads

2 By becoming familiar with using one gospel tract

3 By intentionally sharing Christ with one person

4 By living a lifestyle that testifies that we are Christians

God Bless

Pastor and Helen Moy

二零一四年一月。

親愛的基列教會弟兄姊妹，

在2014年，我們將繼續學習作主門徒的意義：
認識基督，**並傳揚基督為人認識。**



重點是在馬太福音28:19-20： 所以你們要去、使萬民作我的門徒、奉父子聖靈的名、給他們施洗、凡我所吩咐你們的、都教訓他們遵守我就常與你們同在、直到世界的末了。

作為耶穌的門徒，我想認識祂：

1. 務要繼續去做：
 - 每日讀祂的話語
 - 每天禱告
 - 認識自己所信的 [謹記使徒信經]
2. 謹記每個主日和當一些場合/活動需要時.攜帶自己的聖經到教會.

作為耶穌的門徒，我想別人認識基督：

1. 集中為世界禱告：
 - 第一個主日：環繞我們的教會和社區
 - 第二個主日：環繞我們的州/省/和國家
 - 第三個主日：環繞整個世界
 - 第四個主日：為國家的屬靈情況 [<http://www.pray.om.org/countries/>]
 - 第五個主日：由聖靈引導, 為各樣事情禱告
2. 更熟練地運用福音單張
3. 刻意去與別人分享基督
4. 生活在見證我們是基督徒的生活形式裏

願神祝福你，

梅牧師和師母